
Protokół nr 47/2017
posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń
z dnia 19.06.2017r.

Komisja Komunalna rozpoczęła się o godz. 17:00.
Przewodniczący Komisji, pan Kazimierz Górecki stwierdził prawomocność posiedzenia, quorum.
Obecność zgodnie z listą obecności (zał. nr 1).
W posiedzeniu uczestniczyło dziesięciu (10) członków Komisji.
Nieobecny: radny Tomasz Kołodziej.
Oprócz członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyli: 

– Zastępca Burmistrza, Michał Popławski,
– Mieszkańcy Lubonia: Bogdan Tarasiewicz, Jarosław Jeziorny, Izabela Szajek-Siuda,
– Dyrektor Biura Majątku Komunalnego UM, Henryka Grygier-Konewka,
– Z-ca dyr. BMK UM, Krzysztof Knopczyński,
– Kierownik WydziałuPlanowania, Rozwoju i Ochrony Środowiska UM, Hubert Prałat,
– Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych UM, Krystyna Ciszak,
– Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska,
– pani Dominika Kędziora, pracownik Biura Rady.
– Przedstawiciele prasy lokalnej: Wieści Lubońskie.

Dalej  Przewodniczący  Komisji,  pan  Kazimierz  Górecki  zaproponował  porządek  obrad
Komisji Komunalnej:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców.

3. Rozpatrzenie projektów uchwał:

➔ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Żabikowo – rejon ul.
Świerkowej”.

➔ uchylenia uchwały nr XXIX/208/2017 z dnia 23 lutego 2017r. w sprawie przystąpienia do
zmiany  planu  miejscowego  zagospodarowania  przestrzennego  Żabikowo  –  rejon  ul.
Jaśminowej

➔ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu w roku 2016.

➔ W zmiany budżetu na 2017 r.,
➔ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2027.
➔ w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Burmistrza  Miasta  Luboń  w  trybie

bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres do roku.
4. Wnioski mieszkańców i radnych.

 Wnioski mieszkańców i radnych:
 WO.0005.11.2017Małgorzata Kozaryn.pdf
 WO.0005.10.2017 Henryka Wojciechowska.pdf
 WO.0005.9.2017 Mariusz Nowak.pdf
 WO.0005.8.2017 Petycja dot boiska przy ul. Jasminowej._pdf
 WO.0005.7.2017 A.Pawłowski.pdf
 WO.0005.6.2017 J.Ptak.pdf
 Wniosek nr WO.0005.12.2017 Wiercinska[4].pdf
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file:///Users/Kazimierz/CloudStation/Dokumenty/Rada%20Miejska/Komisja%20Komunalna/2017/47/Wniosek%20nr%20WO.0005.12.2017%20Wiercin%CC%81ska%5B4%5D.pdf
file:///C:/Users/d.kedziora/AppData/Local/Microsoft/Windows/Temporary%20Internet%20Files/Content.IE5/IYR069ZV/WO.0005.6.2017%20J.Ptak.pdf
file:///C:/Users/d.kedziora/AppData/Local/Microsoft/Windows/Temporary%20Internet%20Files/Content.IE5/IYR069ZV/WO.0005.7.2017%20A.Paw%C5%82owski.pdf
file:///C:/Users/d.kedziora/AppData/Local/Microsoft/Windows/Temporary%20Internet%20Files/Content.IE5/IYR069ZV/WO.0005.8.2017%20Petycja%20dot%20boiska%20przy%20ul.%20Jas%CC%81minowej._pdf
file:///C:/Users/d.kedziora/AppData/Local/Microsoft/Windows/Temporary%20Internet%20Files/Content.IE5/IYR069ZV/WO.0005.9.2017%20Mariusz%20Nowak.pdf
file:///C:/Users/d.kedziora/AppData/Local/Microsoft/Windows/Temporary%20Internet%20Files/Content.IE5/IYR069ZV/WO.0005.10.2017%20Henryka%20Wojciechowska.pdf


 Wniosek nr 34/2017 radnej Magdaleny Woźniak.

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK nr 46/2017
6. Zamknięcie obrad.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia.

Ad 2.
Wolne głosy mieszkańców:
Jako  pierwsza  głos  zabrała  pani  Izabela  Szajek  –  Siuda i  zapytała,  czy  byłaby możliwość
udostępnienia terenu przylegającego do Jej sklepu, narożnik Sobieskiego/Żabikowskiej, na parking
dla klientów tego sklepu?

Pan Krzysztof Knopczyński, zastępca dyrektora BMK odpowiedział mieszkance, że nie ma takiej
możliwości, ponieważ jest to ogólnodostępne miejsce postojowe dla każdej z przejezdnych osób.
Dlatego  teren  ten  nie  może  służyć  wyłącznie  klientom sklepu.  Jednocześnie  poinformował,  że
sytuacja postojowa w tym miejscu ulegnie polepszeniu,  ponieważ wystające w drodze hydranty
będą osadzone na powierzchni, w pasie ścieżki rowerowej.

Dalej głos zabrał pan Bogdan Tarasiewicz, który zapytał czy na odcinku od krzyża do ul. Migalli
(w ul. Żabikowskiej) jest przewidziany do budowy próg zwalniający?

Zastępca  Burmistrza,  Michał  Popławski  wyjaśniał,  że  w  ocenie  projektanta,  istniejące
zabezpieczenie  (sygnalizacja  świetlna,  znak  ograniczenia  prędkości)  w  ul.  Żabikowskiej  jest
wystarczające.  Ulica  Żabikowska  pełni  rolę  drogi  głównej,  a  te  kategorie  dróg  powinny  być
pozbawione  przeszkód.  Mają  one  bowiem  za  zadanie  upłynnianie  ruchu  i  jego  równomierne
rozłożenie.  Dlatego  sygnalizacja  świetlna  w  takich  miejscach  jest  najbezpieczniejszą  metodą
spowolnienia ruchu. Gwarantuje zarówno bezpieczeństwo pieszym i jest wyraźną wskazówką dla
kierujących pojazdami kołowymi.

Po  raz  kolejny  w  posiedzeniu  Komisji  Komunalnej  uczestniczyli  mieszkańcy,  którzy
zainteresowani byli losami boiska sportowego przy ul. Jaśminowej.
Mieszkańcy  złożyli  petycję  o  uchylenie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  planu
miejscowego zagospodarowania przestrzennego Żabikowo - rejon ul.  Jaśminowej  i  przyszli  na
Komisję, żeby posłuchać jaka decyzja zapadnie w Ich sprawie.

Przewodniczący Komisji,  pan Kazimierz Górecki  poinformował mieszkańców, że Ich sprawa
rozpatrywana będzie w punkcie 4 przyjętego porządku obrad i zachęcał do pozostania na sali obrad.

Mieszkańcy przyjęli zaproszenie i pozostali na sali obrad.

Ad 3.



Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
„Żabikowo – rejon ul. Świerkowej” przedstawił kierownik Wydziału Planowania, Rozwoju i
Ochrony Środowiska Urzędu Miasta, pan Hubert Prałat.

Podczas dyskusji Radny Marek Samulczyk zauważył, że w uzasadnieniu uchwały powinna być
zawarta informacja, iż do planu nie wpłynęły uwagi.

Kierownik  Wydziału  Planowania,  Rozwoju  i  Ochrony  Środowiska  Urzędu  Miasta,  pan
Hubert Prałat odpowiedział, że ta informacja zostanie dopisana.

Radny Marek Samulczyk zapytał, czy plan ten jest zmieniany na wniosek jednego mieszkańca?

Kierownik  Wydziału  Planowania,  Rozwoju  i  Ochrony  Środowiska  Urzędu  Miasta,  pan
Hubert Prałat  odpowiedział,  że tak właśnie jest.  Zmiana dotyczy linii  zabudowy. Polepszą się
warunki zabudowy.

Radny Andrzej Okupniak zauważył, że porównując z planem poprzednim linia rozgraniczająca
jest inna.

Kierownik  Wydziału  Planowania,  Rozwoju  i  Ochrony  Środowiska  Urzędu  Miasta,  pan
Hubert Prałat wyjaśnił, że pierwszy plan  opracowywany był na innym Studium.

Za podjęciem uchwały głosowali:

za- 8 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymała się od głosu – 1 osoba

nieobecne – 2 osoby

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

/zał nr 2/ - Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego „Żabikowo – rejon ul. Świerkowej”.

Projekt uchwały w sprawie  uchylenia uchwały nr XXIX/208/2017 z dnia 23 lutego 2017r. w
sprawie  przystąpienia  do  zmiany  planu  miejscowego  zagospodarowania  przestrzennego
Żabikowo – rejon ul. Jaśminowej przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.
Burmistrz  Miasta,  Małgorzata  Machalska  potrzebowała  czasu  na  uzgodnienia  z  właścicielem
nieruchomości działki przy ul. Kołłątaja. Tak się stało, konkretne uzgodnienia zostały poczynione,
Jest deklaracja właściciela, że sprzeda tę działkę Miastu. Dlatego Burmistrz będzie wnioskował o
wykup przedmiotowej nieruchomości i w związku z powyższym plan miejscowy w sprawie ul.
Jaśminowej zostanie przedłożony Radzie Miasta Luboń do uchylenia, jak wnioskowali mieszkańcy.

Za podjęciem uchwały głosowali:

za- 9 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymało się od głosu – 0 osób



nieobecne – 2 osoby

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i jednogłośnie.

/zał nr 3/ - Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIX/208/2017 z dnia 23

lutego  2017r.  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  planu  miejscowego  zagospodarowania

przestrzennego Żabikowo – rejon ul. Jaśminowej.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Miasta  Luboń  za  rok  2016  przedstawił  Zastępca
Burmistrza, Michał Popławski.

Radny Marek Samulczyk miał zarzuty, że w zeszłym roku Radni otrzymali bardziej przejrzyste
sprawozdanie, w którym wyszczególnione zostało, co było do zrobienia, co się udało wykonać, a
czego się  nie  udało.  W tym roku tego nie  ma i  jest  to  bardzo niedobre.  Ponadto  zarzucał,  że
realizacja, za którą odpowiada Burmistrz daje dużo do życzenia. Wykonanie inwestycji mogło być
lepsze, a środki finansowe które zostały można było wykorzystać.

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski  odpowiedział, że całkowicie nie można zgodzić się z
opinią  Radnego  i  powyższymi  zarzutami.  Tak  naprawdę  będzie  jest  to  jedna  niezrealizowana
inwestycja. Jest to inwestycja związana z modernizacją nawierzchni przy Kolonii PZNF.  Związane
jest to z faktem, że Miasto otrzymało niekompletną dokumentację z Aquanet-u. Organizacja ruchu,
która została Miastu dołączona okazała się przeterminowana. W związku z powyższym Miasto nie
mogło realizować przedmiotowej inwestycji, nie mając kompletu dokumentów. W grę wchodziło
też uzgodnienie z drogą wojewódzką, na które stracono ok. dwóch miesięcy. To spowodowało, że
pierwotny termin wywołania tej inwestycji został opóźniony. Obecnie prace się już toczą, ale nie
ma  możliwości  fizycznych  aby inwestycja  została  zrealizowana.  Co  do  pozostałych  inwestycji
zostały wykonane.  Wykonane zostały ulice Spokojna, Rutkowskiego i Solskiego, która dopisana
została do wykonania po tym jak okazało się, że pozostaną środki finansowe. Częściowo został też
wykonany projekt  ulicy Dworcowej.  W tym miejscu Zastępca Burmistrza podkreślił,  że  należy
odróżnić to co zostało zrealizowane od tego co zostało wydane. Kosztorysy inwestorskie mogą jak
w tym przypadku okazać się zawyżone. Jeśli po przetargu okazuje się, że inwestycja będzie o 40%
tańsza, to jest to tylko z korzyścią dla miasta. Nie byłoby w interesie miasta sztucznie zawyżać
inwestycje, by osiągnąć lepsze statystyki. W interesie miasta jest aby niewykorzystane środki na
zrealizowane  już  inwestycje  wróciły  do  budżetu  i  wykorzystane  zostały  na  kolejne.  O
niewykorzystanych  środkach  będzie  decydować  Rada  Miasta.  Dlatego  zdaniem  Zastępcy
Burmistrza  należy przede  wszystkim patrzeć na  realizacje  zadań,  a  nie  na to  czy jakieś  środki
jeszcze zostały.

Za podjęciem uchwały głosowali:

za- 9 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymała się od głosu – 1 osoba

nieobecna – 1 osoba

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

/zał nr 4/ - Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Luboń za rok 2016.



Projekt  uchwały  w  sprawie zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  przedstawił
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.

Dyskusji nie było.

Za podjęciem uchwały głosowali:

za- 6 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymały się od głosu – 3 osoby

nieobecne – 2 osoby

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

/zał nr 5/ - Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta Luboń
w  trybie  bezprzetargowym  umowy  najmu  na  okres  do  trzech  lat  przedstawił  Zastępca
Burmistrza, Michał Popławski.

Za podjęciem uchwały głosowali:

za- 10 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymało się od głosu – 0 osób

nieobecna – 1 osoba

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, jednogłośnie.

/zał nr 6/ - Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza

Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na okres do trzech lat.

Ad 4. 
W pierwszej kolejności rozpatrzono wnioski mieszkańców:

/zał  nr  7/  -Wniosek  nr  WO.0005.6.2017,  pani
Joanny Ptak o podjęcie działań związanych  z nieruchomością przy ulicy Polnej 33.

Komisja Komunalna po rozpatrzeniu sprawy postanowiła, że    Miasto jako właściciel
działki  nr 21/12  arkusz  19,  obręb Luboń zleci  uprzątnięcie,   a  w przyszłości  rozważy  się
możliwość utwardzenia terenu przyległego do posesji tej Pani. 

Odnośnie  ograniczenia  prędkości  na  ulicy  Polnej  podtrzymano  w  sprawie  stanowisko

Burmistrza Miasta Luboń. Poinformowano mieszkankę, że według projektu organizacji ruchu na

ulicy Polnej zgodnie z obowiązującymi przepisami obowiązuje ograniczenie prędkości do 50 km/h

(teren  zabudowany).  Według  Rozporządzenia  Ministra  Infrastruktury  z  dnia  3  lipca  2003  r.  w



sprawie szczegółowych warunków technicznych dla znaków i sygnałów drogowych oraz urządzeń

bezpieczeństwa ruchu drogowego i warunków ich umieszczania na drogach niedopuszczalne jest

stosowanie progów zwalniających na ulicach stanowiących drogi przelotowe przez miejscowości

lub  pełniące  funkcję  zbierającą  ruch  z  osiedlowych  dróg  poprzecznych.  Ciąg  ulicy  Polna  –

Poznańska pełni funkcję obwodnicy Miasta, wobec powyższego wprowadzenie utrudnień w ruchu

 w postaci progów jest niemożliwe. 

W odpowiedzi na część pisma zawierającą informację, iż droga – ul. Polna wybudowana

została z naruszeniem przepisów prawa budowlanego poinformowano że drogę wybudowano

na podstawie ostatecznej decyzji wydanej przez Wojewodę Wielkopolskiego w dniu 15.06.2010

r.  (nr sprawy IR.III-3.71191-3/10).  Projekt budowlany spełniał  wymogi określone w przepisach

ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczegółowych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji

w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2008 r. nr 193 poz. 1194 z późn. zm.) na podstawie której

został on zatwierdzony. Organ I instancji (Starosta Poznański) wydał decyzję ZRiD nr 2/2010 w

dniu 02.03.2010 r. Organ II instancji (Wojewoda Wielkopolski) po analizie złożonego przez Panią

odwołania, wydał ostateczną decyzję o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej o budowie

obwodnicy miejskiej – modernizacji dróg gminnych w mieście Luboń na odcinku Kręta – Polna –

Poznańska (nr jak wyżej), nie uchylając jej w podnoszonym przez mieszkankę zakresie. Ponadto

jednostka udzielająca Gminie wsparcia finansowego nie zakwestionowała złożonego wniosku  o

dofinansowanie w zakresie poprawności Projektu budowlanego dot. budowy przedmiotowej drogi. 

Za powyższym stanowiskiem w sprawie głosowali:

za- 10 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymało się od głosu – 0 osób

nieobecna – 1 osoba

Powyższe stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie.

/zał  nr  8/  -Wniosek  nr  WO.0005.7.2017,  pana
Andrzeja Pawłowskiego dotyczący ułatwienia i egzystencji w życiu oraz
w  poruszaniu  się  po  drogach  i  ciągach  pieszych  w  miejscach  publicznych  zapewniających
bezpieczeństwo w ul. Leśmiana.
Komisja Komunalna po rozpatrzeniu pisma postanowiła, że    decyzja w sprawie ul. Leśmiana
zapadnie w październiku br., który jest miesiącem tworzenia planu inwestycji w mieście na
kolejny rok. 

Za powyższym stanowiskiem w sprawie głosowali:

za- 9 osób



przeciw – 0 osób

wstrzymała się od głosu – 1 osoba

nieobecna – 1 osoba

Powyższe stanowisko zostało przyjęte.

/zał  nr  9/  -W  dalszej  kolejności  rozpatrzono
Wniosek nr WO.0005.8.2017,  tj.  petycję  mieszkańców dot.
boiska przy ul. Jaśminowej w Luboniu  o uchylenie uchwały  w sprawie przystąpienia do
zmiany  planu  miejscowego  zagospodarowania  przestrzennego  Żabikowo  -  rejon  ul.
Jaśminowej .
W  związku  z  informacjami  powziętymi  przez  Radę  Miasta  po  podjęciu  uchwały  o
przystąpieniu do sporządzenia zmiany planu miejscowego oraz uwzględniając stanowisko
mieszkańców terenu objętego projektowaną zmianą planu, uznano za celowe odstąpienie
od przeprowadzenia zmiany planu i obiecano obecnym na sali obrad mieszkańcom, że w
dniu  20  czerwca  2017r.  Rada  Miasta  Luboń  podejmie  uchwałę  w  sprawie  uchylenia
uchwały nr XXIX/208/2017 z dnia 23 lutego 2017r.  w sprawie przystąpienia do zmiany
planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego Żabikowo - rejon ul. Jaśminowej,
która zostanie Im niezwłocznie przekazana.

Za powyższym stanowiskiem w sprawie głosowali:

za- 10 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymało się od głosu – 0 osób

nieobecna – 1 osoba

Powyższe stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie.

/zał  nr  10/  -W  dalszej  części  obrad  Komisja
Komunalna  przeanalizowała  Wniosek  nr
WO.0005.9.2017,  pana  Mariusza  Nowaka o
pozostawienie  nazwy ulicy Kurowskiego i postanowiła, że  decyzję w tej sprawie podejmie   w
lipcu, podczas  kompleksowego rozpatrywania wszystkich wniosków dotyczących zmian nazw
ulic. Uchwała dotycząca ww. sprawy zostanie podjęta  na XXXV sesji Rady Miasta Luboń, w
dniu 26 lipca 2017r.

Za powyższym stanowiskiem w sprawie głosowali:

za- 9 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymało się od głosu – 0 osób



nieobecne – 2 osoby

Powyższe stanowisko zostało przyjęte.

/zał  nr  11/  -Dalej  rozpatrzono  Wniosek  nr
WO.0005.10.2017,  
pani Henryki Wojciechowskiej o  wyasygnowanie  środków  na
realizację chodnika wzdłuż działki nr ewid. 31 od strony ul. Kalinowej.
Komisja Komunalna postanowiła, że   decyzja w tym temacie zapadnie w październiku br. przy
rozpatrywaniu projektów inwestycyjnych w Mieście.  Co roku właśnie w tym miesiącu jest
tworzony kompleksowy dla całego Miasta plan inwestycyjny na kolejny rok, który potem jest
konsekwentnie realizowany.

Za powyższym stanowiskiem w sprawie głosowali:

za- 10 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymało się od głosu – 0 osób

nieobecna – 1 osoba

Powyższe stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie.

/zał  nr  12/  -Wniosek  nr  WO.0005.11.2017,  pani

Małgorzaty  Okulicz-Kozaryn   z propozycją  upamiętnienia

bohaterów, którzy żyli i pracowali w naszym mieście uznano za celowy i zasadny.  Dlatego

Komisja  Komunalna  postanowiła  przekazać  przedmiotowy  wniosek    do  Wydziału  Spraw

Komunalnych Urzędu Miasta, sugerując  aby  w  przyszłości uwzględniono zawarte w nim

propozycje.

   Za powyższym stanowiskiem w sprawie głosowali:

za- 8 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymały się od głosu – 2 osoby

nieobecna – 1 osoba

Powyższe stanowisko zostało przyjęte.

/zał  nr  13/  -  Wniosek  nr WO.0005.12.2017,  pani



Alicji  Wiercińskiej-Dury  o  założenie  na  ulicy  Walki  Młodych

zabezpieczeń ograniczających prędkość samochodów i innych pojazdów, był ostatnim w

tym dniu rozpatrywanym wnioskiem złożonym przez mieszkańców.

Komisja Komunalna  postanowiła, że   zostanie zlecona do wykonania ekspertyza

techniczna, która mieszkańcom zostanie przedstawiona,  a która też wykaże jakie

rozwiązania w celu poprawy bezpieczeństwa można w tej ulicy zastosować.

Za powyższym stanowiskiem w sprawie głosowali:

za- 8 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymała się od głosu – 1 osoba

nieobecne – 2 osoby

Powyższe stanowisko zostało przyjęte.

Wnioski Radnych:

Sprawa Wniosku nr 34/2017 radnej Magdaleny Woźniak o możliwość zmiany trasy linii 690 
oddalona została decyzją Komisji Komunalnej do rozpatrzenia we wrześniu. Wtedy to sprawa
zostanie rozpatrzona globalnie i kompleksowo, ponieważ po otwarciu Nowego Centrum 
Lubonia nastąpi więcej zmian tras linii autobusowych, o które osobiście wnioskował  będzie 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.

/zał nr 14/ - Oddalony na wrzesień Wniosek nr 34/2017 Radnej 
Magdaleny Woźniak.

Radny Jakub Bielawski złożył wniosek, ażeby zbadać sprawę wysepki w ścieżce rowerowej w ul.
Dębieckiej, która nie ma uzasadnienia.

Jak  poinformował  Zastępca  Burmistrza,  Michał  Popławski sprawa  przekazana  zostanie  p.
Jurdze, pracownikowi UM i zostanie zbadana.

Radny  Marek  Samulczyk  złożył  wniosek  o  dodatkowe  oznakowania  dźwiękowe  i  pulsujące
czujniki ruchu na przejściach dla pieszych, szczególnie w miejscach przy budynkach użyteczności
publicznej.  Jak  wynika  z  raportów  policji  dodatkowe  oznakowania  dźwiękowe  są  bardzo
uzasadnione i celowe.

Radny  Andrzej  Okupniak  złożył  wniosek  o  przycięcie  gałęzi  w  ul.  Ogrodowej  5A,  które
wychodzą  na ulicę i uszkadzają samochody.



Radny Andrzej Okupniak poruszył też sprawę Spółki Translub. Zdaniem Radnego równolegle ze
staraniem się firmy o środki zewnętrzne, Translub powinien wykazywać się też wkładem własnym.
Niestety starań w tym zakresie nie widać.

Ad 5. 
Za przyjęciem protokołu nr 46/2017 głosowali:

za- 9 osób

przeciw – 0 osób

wstrzymało się od głosu – 0 osób

nieobecne – 2 osoby

Protokół nr 46/2017 został przyjęty jednogłośnie.

Ad 6.
Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Komisji  Komunalnej  Przewodniczący  Komisji,  pan
Kazimierz Górecki zamknął obrady o godz. 20:50.

Załączniki:

• /Zał. nr 1/ - Lista obecności.
• /zał nr 2/ - Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Żabikowo – rejon ul. Świerkowej”.

• /zał nr 3/ - Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIX/208/2017 z dnia 23

lutego  2017r.  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  planu  miejscowego

zagospodarowania przestrzennego Żabikowo – rejon ul. Jaśminowej.

• /zał nr 4/ - Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Luboń za rok 2016.

• /zał nr 5/ - Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

• /zał nr 6/ - Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza

Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na okres do trzech lat.

• /zał nr 7/ -Wniosek nr WO.0005.6.2017, pani Joanny Ptak.

• /zał nr 8/ -Wniosek nr WO.0005.7.2017, pana Andrzeja Pawłowskiego. 

• /zał nr 9/ -Wniosek nr WO.0005.8.2017. Petycja mieszkańców ul. Jaśminowej.

• /zał nr 10/ - Wniosek nr WO.0005.9.2017, pana Mariusza Nowaka.

• /zał nr 11/ -Wniosek nr WO.0005.10.2017,  pani Henryki Wojciechowskiej.
• /zał nr 12/ -Wniosek nr WO.0005.11.2017, pani Małgorzaty Okulicz-Kozaryn.

• /zał nr 13/ - Wniosek nr WO.0005.12.2017, pani Alicji Wiercińskiej-Dury.



• /zał nr 14/ - Oddalony na wrzesień Wniosek nr 34/2017 Radnej Magdaleny Woźniak.
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